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Perspectief Nota 2022 

PvdA Alblasserdam 

 

 

Voorzitter, 

 

Vandaag bespreken we in de raad de laatste perspectief nota van deze raadsperiode.  

We gaan een periode tegemoet waarin de politieke situatie in Alblasserdam sinds enige 

maanden geleden is veranderd. Er is momenteel een minderheidscoalitie die na het be-

spreken met de overige fracties steun heeft gekregen om als minderheidscoalitie door te 

gaan. 

 

Voorzitter,  

De afgelopen tijd van deze raadperiode zijn hele mooie zaken gerealiseerd in ons dorp. 

Het huis van de samenleving is afgerond en heet nu De Rederij. Het is een prachtig en 

functioneel gebouw geworden. Als PvdA kunnen we eigenlijk niet wachten en hopen dat 

het straks met al zijn mogelijkheden optimaal in gebruik genomen gaat worden. Het zal 

een begrip gaan worden in Alblasserdam.  

Het hierbij behorende raadhuisplein is prachtig geworden. Complimenten voor de archi-

tectuur en de bouwers van het plein. Als ik de spelende kinderen in het fontein zie dan 

kan ik niet anders zeggen dan dat het ook een succes is geworden.  

Verder willen we als PvdA dat het plein via de opgang een mooi en functionele verbinding 

gaat vormen naar het Makado. (motie) 

Als klein dorp hebben wij veel voorzieningen: zoals het cultureel centrum Landvast met 

daarin een bioscoop en een prachtig zalen complex wat ingezet kan worden voor diverse 

doeleinden.  

Daarnaast hebben we enkele prachtige sporthallen, buiten sport mogelijkheden en speel-

velden en niet te vergeten een zwembad. Prachtige horeca locaties.  

Als PvdA zijn wij trots dat wij deze voorzieningen voor ons dorp kunnen behouden. Het 

zijn belangrijke voorzieningen die met elkaar een grote bijdrage leveren aan de saamho-

righeid en het sociale leven in ons dorp. 

 

Verder hebben we veel gedaan de afgelopen jaren. 

Zo is er voor een lang lopend dossier woonwagens in Alblasserdam een mooi en definitie-

ve oplossing voor gevonden.  

Er is een mooie camperplaats gerealiseerd waar vele gasten de weg al naar hebben ge-

vonden. De velden op sportpark Souburg liggen er mooi en modern bij. Hier maken elke 

dag, heel veel inwoners gebruik van. 

Een hele belangrijke stap is gezet om 1 centrale toegang (met 1 loket) op de locatie Ou-

de Bibliotheek  te gaan realiseren. Een hele mooie ontwikkeling waarvoor ons PvdA hart 

harder van gaat kloppen. Een centrale toegang die een centrumrol gaat spelen op een 

mooie centrale locatie die bereikbaar is voor iedereen. We hebben hier hoge verwachtin-

gen van. 

 

We hebben met de regio de WMO voorziening in stand weten te houden, zodat de bewo-

ners van ons dorp de nodige voorzieningen kunnen aanvragen om langer zelfstandig te 

blijven wonen. 

Op het gebied van jeugd zijn mooie activiteiten gerealiseerd zoals het zomerpaspoort 

(ABC team), de Jong Leader Award, Meedenkers traject en voor de toekomst verwachten 

we nog activiteiten tijdens de week tegen de kindermishandeling. Wij willen dat deze 

activiteiten in de toekomst beschikbaar blijven en gecontinueerd kunnen worden. Kan de 

wethouder dit beamen? 

 

Maar er zijn ook zorg punten.  

We lezen en constateren dat de mooie voorzieningen die wij hebben onder druk komen 

te staan. Corona heeft hierbij ook een belangrijke rol in gespeeld. Dus we moeten hier 

alert en scherp op blijven om dit optimaal te blijven behouden.  

Jeugdhulp is een groot zorgkindje waar veel geld naar toegaat. Doordat straks een deel 

van de jeugdhulp naar de voorkant komt verwachten wij meer grip te krijgen op deze 

kosten. 
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Een andere zorgpunt is het parkeren van ambities van dit college totdat er van het rijk 

weer geld beschikbaar komt. De vraag is kunnen we in de toekomst nog voldoende geld 

vrijmaken om Alblasserdam verder leefbaarder en mooier te maken? Graag een reactie. 

 

Het alleen maar voortzetten en afronden van projecten uit onze Samenlevingsagenda 

omdat de financiën het niet toelaten om nieuwe zaken uit de Samenlevingsagenda op te 

starten, is eigenlijk niet wat we als coalitie willen zien. De samenlevingsagenda is bij 

aanvang van deze college periode immers samengesteld omdat we er van overtuigd wa-

ren dat de zaken die erin stonden met de daarbij behorende ambities die we hadden,  

ons dorp mooier, leefbaarder en veiliger konden maken om te leven. En hier staan we 

nog steeds achter. 

 

Door de enorme krapte op de woningmarkt en door te weinig betaalbare huur en koop-

woningen komt de wens voor het wonen door en voor een Alblasserdammer, onder grote 

druk te staan. De wachttijden zijn te lang en er zijn onvoldoende woningen om onze jon-

geren in het dorp zelfstandig te laten wonen. Dit heeft aandacht nodig. Wij vragen ons 

als PvdA af of we in Alblasserdam wel genoeg doen om starters en jongeren een woning 

aan te bieden? Graag een reactie van de wethouder. 

  

Veel corona effecten zijn duidelijk maar heel veel ook niet. Hoe gaat dit uitpakken, ook 

financieel, voor onze inwoners, voor de gemeente, voor onze ondernemers, onze jeugd, 

voor onze lokale voorzieningen? Wij hebben hier grote zorgen over. We vragen ons af 

voorzitter of we als gemeente de door het rijk beschikbaar gestelde subsidie regelingen 

wel voldoende benutten. Graag een reactie.  

 

Laatst kregen we namelijk cijfers te zien met daarin lange wachttijden in de Basis GGZ/ 

Basis GGZ Chronische zorg. Als ook de verlengde doorlooptijden veilig thuis (percentage 

van 39%) vinden wij eveneens zorgwekkend. We willen graag de aandacht van het colle-

ge op deze problemen. Deze ochtend nog concludeerde het SCP dat een deel van de 

thuiswonende ouderen te weinig zorg ontvangt. 

 

Voorzitter, 

De komende decennia vergrijst de bevolking in Alblasserdam steeds verder.  

Het verschijnsel dat niet alleen de groep ouderen een relatief groter aandeel vormt, maar 

de gemiddelde leeftijd ook steeds hoger komt te liggen, noemen we ‘dubbele’ vergrijzing. 

Deze ontwikkeling kan leiden tot een extra behoefte aan zorg + woningen mede doordat 

ouderen genoodzaakt zijn steeds langer zelfstandig te blijven wonen (meer chronisch 

zieken die bovendien steeds complexer wordt en een toename van eenzaamheid onder 

ouderen). Hoe kijkt het college hier tegen aan?  

We willen als PvdA een oproep doen voorzitter dat we hier in gezamenlijkheid (dus met 

alle maatschappelijke partners en mantelzorgers) in overleg moeten hoe we hier ade-

quaat op kunnen anticiperen. 

  

We maken ons ook zorgen over de Armoede aanpak in Alblasserdam. Wij vragen ons af 

of we wel voldoende inzicht hebben in het aantal inwoners die het financieel moeilijk 

hebben. Wij zouden zien dat er inzet wordt gepleegd om meer mensen te bereiken en 

denken dat dit uit bestaande middelen mogelijk moet zijn. Hoe kijkt de wethouder hier 

tegenaan? Het is voor ons belangrijk om de 140% bijstandsniveau vast te houden. 

 

 

De uitspraak van de Commissie van Wijzen is goed nieuws en hopen dat dit doorwerkt op 

andere domeinen. Heeft het lobbywerk in deze toch zijn effect gehad? Wij denken van 

wel. We hebben hier als fractie ook aan deelgenomen.  

 

Het uitbreiden van het jongerenwerk en projecten om voortijdig schooluitval te voorko-

men moeten wat ons betreft een hogere prioriteit krijgen. Vanuit het rijk zijn hiervoor 

subsidie gelden beschikbaar. Wat is dan het probleem vragen wij aan het college, graag 

een reactie. 

Beide passen overigens ook in het straatje van wat we als raad graag willen, namelijk het 

voorkomen dat deze jongeren in duurdere begeleiding en zorg terecht gaan komen. 
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Afvalrecycling zal in de toekomst een punt van aandacht zijn. Het verhogen van de afval-

stoffenheffing valt de PvdA zwaar op de maag, maar zoals we er nu voorstaan is dit wel 

nodig om in de toekomst een sluitend meerjarenperspectief te realiseren.  

Voor het nieuwe college is dit een fantastische start om hiermee te beginnen.  

 

Als PvdA maken we ons zorgen over de voortgang van de participatie van onze inwoners 

ten aanzien van de energietransitie. Voor ons is het daarbij niet acceptabel dat de ener-

gietransitie alleen te betalen is voor mensen met veel geld.  

 

Voorzitter, 

Het Rijk en de te vormen nieuwe regering zal toch nog eens goed moeten kijken of de 

decentralisatie en andere taken die naar de gemeente zijn gegeven realistisch zijn ge-

weest. Kan een gemeente met minder geld de groter wordende (zorg)vraag vanuit de 

samenleving blijven beantwoorden? Heel veel gemeenten hebben hier nog geen ant-

woord op gevonden. 

 

Voorzitter, 

We wensen het college veel wijsheid toe om het perspectief om te zetten naar een begro-

ting wat goed is voor Alblasserdam en zijn inwoners. 

 

 

 

 

 
 
 


